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ПРОБЛЕМЫ ФОРМИРОВАНИЯ КОНКУРЕНТНОЙ СРЕДЫ

Проблема применения преддоговорной ответственности
к процедуре заключения договора на торгах

Саркисян В.В.*
В статье рассмотрены спорные вопросы применения к процедуре заключения договора на торгах пред-

договорной ответственности, а также проведен анализ научных и правоприменительных подходов к решению 
данной проблемы. Автор приходит к выводу, что торги — это специальная разновидность переговоров о за-
ключении договора, представляющая собой жестко регламентированные переговоры с особыми условиями 
определения контрагента, поэтому в части, не урегулированной специальными законами, к ним подлежит при-
менению ст. 434.1 ГК РФ, устанавливающая меры преддоговорной ответственности.
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The Problem of the Application of Pre-Contractual Liability
to the Procedure of Agreement Conclusion at Auctions

Veronika V. Sarkisyan, Lecturer of the Department of Civil Law of the Law Faculty of the Southern Federal University

The article considers the controversial issues of applying precontractual liability governing negotiations on concluding a 

contract to the procedure for concluding a contract at the auction, as well as an analysis of various doctrinal and law enforcement 

approaches to the ratio of these institutions. The author concludes that bidding is a special form of negotiations on the conclusion 

of a contract or a general mechanism for concluding a contract, which is strictly regulated negotiations with special conditions 

for determining a counterparty, therefore, in part not regulated by special laws, article 434.1 of the Civil Code of the Russian 

Federation is applicable to them.
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